
Toepassing van artikel 51 van het reglement van inwendige orde van de gemeenteraad. 
Interpellatie van T. SCHUERMANS, gemeenteraadslid, betreffende de noodzaak om 
fonteinen en publieke watervoorzieningen voor te bereiden op de zomer 

T. SCHUERMANS donne lecture du texte suivant : 

T. SCHUERMANS geeft lezing van de volgende tekst: 

Met de opwarming van de aarde en de steeds vaker voorkomende hete zomers, is het 
van cruciaal belang dat onze gemeente goed voorbereid is op deze uitdagende periodes. 
Ik wil graag de aandacht vestigen op de noodzaak om de fonteinen en publieke 
watervoorzieningen in Anderlecht tijdig operationeel te krijgen. 

  

Status van fonteinen en drinkwaterpunten in Anderlecht: 

1. Aantal fonteinen en drinkwatervoorzieningen: Graag ontvang ik een overzicht van het 
aantal fonteinen en publieke drinkwatervoorzieningen (drinkkraantjes) dat op ons 
territorium aanwezig is. 

2. Huidige staat: Hoeveel van deze voorzieningen zijn momenteel niet operationeel en 
moeten hersteld worden? 

  

3. Tijdslijn: Is er een garantie dat alle reparaties en voorbereidingen afgerond zijn voor de 
start van de zomer in juni? 

  

Het is belangrijk om te vermelden dat in andere omliggende gemeenten de fonteinen al 
volop in werking zijn. In tegenstelling tot deze gemeenten is het in Anderlecht nog 
afwachten. Dit moet dringend veranderen. Mensen betalen sinds januari extra 
belastingen. Dit is een manier om te tonen, beste schepencollege, dat jullie investeren 
in onze publieke ruimte en de inkomsten vertalen naar acties. 

Belang van water op hitte-eilanden: Het is bekend dat bepaalde wijken, zoals Kuregem, 
fungeren als hitte-eilanden waar de temperatuur aanzienlijk hoger kan zijn dan in andere 
delen van de gemeente. In Neerpede is het omwille van de natuur koeler Dat is zeer fijn 
voor de Anderlechtenaren daar, laat het ook een ambitie zijn in andere wijken. 

De beschikbaarheid van water in de vorm van fonteinen en drinkwatervoorzieningen is 
essentieel om: 

• De temperatuur te verlagen en een koelere omgeving te creëren. 

• Bewoners en voorbijgangers de mogelijkheid te bieden om zich te hydrateren. 



• Sociale interactie en recreatie te bevorderen in onze openbare ruimtes. 

Daarom verzoek ik de gemeenteraad om prioriteit te geven aan dit onderwerp en ervoor 
te zorgen dat onze inwoners in de zomer van 2025 kunnen genieten van veilige en 
toegankelijke watervoorzieningen. 

Ik kijk uit naar uw antwoord en plannen hierover en kijk uit naar jullie toelichting. 

  

Monsieur l’Échevin VANDYCK donne lecture de la réponse suivante : 

De heer schepen VANDYCK geeft lezing van de volgende tekst: 

Merci pour votre interpellation sur la disponibilité et le bon fonctionnement des 
fontaines publiques et des points d’eau à Anderlecht en prévision de l’été. 

Le réchauffement climatique et l’intensification des périodes de fortes chaleurs nous 
obligent, en effet, à renforcer notre vigilance. C’est une préoccupation que nous 
partageons pleinement. 

  

Voici un état des lieux actuel 

  

À ce jour, une fontaine à eau potable est accessible en permanence dans l’espace 
public du territoire anderlechtois : celle du parc de la Rosée sous la gestion de Bruxelles 
Environnement. 

  

Concernant les fontaines publiques décoratives et de rafraîchissement, voici les 
informations qui me sont communiquées par les services, qui en assurent l’entretien : 

  

- Place du Conseil : fonctionnelle et nettoyée 

- Parc Central : fonctionnelle et nettoyée 

- Square de l’Aviation : hors service (en attente de pièces pour le tableau électrique) 

- Parc Astrid : Fonctionnelle 

- Place de la Beauté : hors service (panne électronique, pièces déjà commandées) 

- Place Jorez : état encore à clarifier car gérée par la Région 

- Étangs Marius Renard (8 fontaines) : Une demande urgente en collège a été faite. Il faut 
savoir que nous avons eu le retour hier de la société qui interviendra donc le 3 juin donc 



très prochainement. Ce qui permettra d’éviter d’avoir la prolifération d’algues comme 
nous l’avons en ce moment. 

  

Mon objectif est bien évidemment de réparer tout ce qui n’est pas en état. Mais soyons 
clairs : nous sommes dans un contexte financier extrêmement tendu. Il n’est tout 
simplement pas possible de tout faire directement, tout de suite, surtout lorsque l’on 
hérite de dossiers en souffrance. Nous privilégions les interventions qui ont un impact 
direct et concret pour le bien-être des citoyens, dans une logique de réalisme 
budgétaire. 

  

T. SCHUERMANS : 

Ik begrijp dat er financiële middelen ontbreken om alles snel te regelen, maar bedankt 
voor de intentie om de problemen aan te pakken. Een strategie zou kunnen zijn om hitte-
eilanden zoals Kuregem, het Clemenceauplein en het Luchtvaartsquare aan te pakken. 
De pleintjes van de Limnanderstraat zijn cruciale punten om sneller aan te werken 
vanwege het gebrek aan natuur of groene publieke ruimte. 

 


